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Abstract (en)
The injection valve for an internal combustion engine is particularly for a common rail fuel injection system and comprises a valve housing part (4)
with an inner recess which has a circular cross-section, high pressure fuel issuing through a feed hole (16) into the recess. The feed hole with a part
of its inner cross-section intersects the recess of the valve housing part. The feed hole with a section (36) which extends over the valve housing part
(5) turned away from the connection (3) is connected with a supply hole (8), which is connected with the injection aperture of the injection valve.

Abstract (de)
Um die Hochdruckfestigkeit eines Einspritzventils für Brennkraftmaschinen, insbesondere für ein Common-Rail-Kraftstoffeinspritzsysteme,
welches Einspritzventil ein Ventilgehäuseteil 4 mit einer Innenausnehmung 20 mit im wesentlichen kreisförmigen Querschnitt und eine in die
Innenausnehmung 20 einmündende Zulaufbohrung 16 für Hochdruckkraftstoff umfaßt, zu verbessern, wird vorgeschlagen, daß die Zulaufbohrung 16
die Innenausnehmung 20 des Ventilgehäuseteils lediglich mit einem Teil 45 ihres Innenquerschnitts 44 schneidet. <IMAGE>
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